
 
Verksamhetsberättelse för St Sigfrid Rotaryklubb 2020/2021 

Dur moll dur 

Jag fick den stora äran att tillträda som president på ett soligt och extremt varmt Trädgård de Lux 

onsdagen 17 juni 2020. Verksamhetsåret började i dur på ett välbesökt presidentskifte. Vi var väl 

drygt 40 personer eller så. Ingmar Nordström förhöjde stämningen genom vacker sommarmusik. 

Stipendieutdelning.  

Mina två stora fel under presidentåret. Det första var att jag lovade att synliggöra alla medlemmar. 

Det började bra under första delen av hösten genom bl a av popuppresenter i form av böcker. Detta 

stängdes ner när vi slutade möten p g av pandemin. Det andra misstaget var att stänga ner fysiska 

möten i november och inte direkt gå över till digitala möten. Dessa drog igång först i januari 2021.  

Närvaron på mötena under året har varit förhållandevis god med tanke på omständigheterna. Och 

genom att ha deltagit på samtliga presidentsamråd under verksamhetsåret så kan jag konstatera att 

vi har gjort bra ifrån oss. Förutom att inte omedelbart bli digitala.  

Den stora distriktskonferensen i oktober i Växjö blev en succé. Klubben deltog starkt. Den stora 

höjdpunkten var samtalet mellan Bertil Vallien och Leif Adolfsson om domkyrkans altare. Vår DG 

Agneta gjorde ett starkt och bra arbete.  

Följetongen med vattenfontänen i nya kommunhuset/stationen. Aldrig har så många lagt så mycket 

arbete för ett sådant litet projekt. Men ett symboliskt viktigt projekt för världen, vattnet och Rotary. 

Och det slutade ju bra. En av våra medlemmar betalade vårt bidrag ur egen kassa. Givaren som till 

mig citerat Karl Bertil Johnsson.  

Konserten med Ola Salo diskuterades på varje möte. P g a pandemin sköts den fram gång efter 

annan. Och i skrivande stund skall den avhållas under våren 2022. Vi gjorde en rivstart med fysiska 

möten men stängde ner i november. 

Presidentskiftet då Karin tog över ägde rum 17 juni 2021. På ett lika varmt och soligt Trädgård de Lux 

som året innan. Ca 50 medlemmar med respektive. Stipendiater. Och Ingmar och Yvonne. Åtet innan 

sa Ingmar att han bara spelar ”riktig musik” och inte Beatles. Men nu blev det Beatles.  

 

Klubbens verksamhet. Lite formalia, sådant som jag är dålig på.  

Styrelsen har haft sju, jag tror åtta styrelsemöten. Finns sju protokoll i pärmen. God närvaro. 

Vartannat möte med kommittéordföranden. Mötena lite präglade av min otålighet och att snabbt 

komma till beslut. Tack till styrelsen om med änglars tålamod som stått ut med mig. Fattar nu att det 

finns en tanke bakom att man bara sitter ett år i taget. Utan Sven Westhoff hade inte klubben 

fungerat. Han är Mr Rotary i Växjö. Med lugn, trygghet, erfarenhet men också uppdaterad på den 

senaste tekniken. Också speciellt tack till Anders Helgesson. Och Gunilla…. 

 

Och hela styrelsen. Jag säger som en man jag känner. Knut Knutsson. Helt ovärderlig. 

 



 
Kommittéer. Denna verksamhet har givetvis också påverkats negativt av pandemin. Vi började året 

under av sluttande pandemi och kom snabbt in i en andra våg.  

• Programkommittén. Fungerat utan avbrott. I huvudsak bra program.  

• Klubbtjänsten. Fungerat bra enligt det styrelsen beslutat.  

• Medlemskommittén har fungerat bra. Men behöver hjälp av hela styrelsen och klubbens 

medlemmar.  

• Miljökommittén har fortsatt sitt arbete.  

• TRF har legat nere då inte vår klubb varit ansvarig.  

• Samhällstjänst/Läxhjälpsverksamheten har bara delvis kunnat fungera p g av pandemin. 

• Yrkestjänsten. Underhållning på äldreboenden när det varit möjligt. 

• Internationella tjänsten. Trevande försök till projekt. Pandemi. Julauktionen blev ej av men 

kommer i år med dubbel styrka.  

• PR-kommittén redovisas av Anders Helgesson nedan. 

 PR-kommittén 

Under verksamhetsåret har den huvudsakliga informationskanalen varit Facebook och Club-

Runner (CR). Detta beroende av smittspridningen av Corona och de gällande restriktionerna. 

Klubben har nu ca 225 personer som följer klubbinformationen på Facebooksidan (FB) vilket är 

en ökning sedan förra verksamhetsåret. Antal CR följarna är kopplade till medlemskap i klubben.  

Under verksamhetsåret har det även arbetats med att skapa en ny och utveckla en hemsida för 

klubben i Club Runner som är den nya gemensamma plattformen för flertalet klubbar i distrikt 

2400. 

Det största projektet som PR kommittén har arbetat med under verksamhetsåret är 

utsmyckningen i nya kommunhuset. Det har arbetats med de sista detaljerna i utsmyckningen 

samt förberedelser för överlämnandet till kommunen.  

Växjöklubbarna lämnade över denna gåva som förhoppningsvis skall marknadsföra 

organisationen Rotary under många år i Växjö med omnejd. Överlämningen genomfördes 

måndagen den 27 september år 2021. 

Det finns flera idéer kring nya projekt. Kaunas, s k fritidsbank.  

Antalet medlemmar under året. 58.  

Jag vill med dessa summariska minnen försöka att ge en spegelbild av ”mitt” år. Är trots mitt ”jobb” 

ingen vän av formalia.  På att göra listan måste det stå överst framöver. Ringa runt till medlemmar 

som hittat andra intressanta saker att göra under pandemin och be dem ge lite av sin tid/kanske 

egoföredrag. 

Än en gång tack klubben och styrelsen för att ni stått ut med mig. Det finns bara en sak jag inte fattat. 

Hur har det hela fungerat? 1776 skrev Adam Smith bokens The Wealth of Nations. Om den osynliga 

handen som leder allt på plats. Ni får väl fundera på vem det är i vår klubb. Ledtråd redan givits. 

Kära vänner. Tack, tack och åter tack.  

Bo Frank 

S k past president 


